
 

Protokół Nr XIII/2019 
z obrad XIII sesji Rady Powiatu VI kadencji, 

która odbyła się w Urzędzie Miejskim w Nidzicy, Pl. Wolności 1 
w dniu 29 listopada 2019 r. 

 
Ad.1 
Przewodniczący Rady – p. Andrzej Bróździński o godz. 12:10 otworzył XIII sesję Rady 

Powiatu w Nidzicy VI kadencji. Przywitał radnych oraz zebranych gości. Listy obecności stanowią 
załączniki do niniejszego protokołu. Następnie poinformował, że sesja Rady Powiatu jest 
transmitowana. Uczestnicząc w niej, obecni wyrażają zgodę na publikowanie wizerunku oraz 
przetwarzanie danych osobowych.  

p. Andrzej Bróździński, na podstawie listy obecności stwierdził, że w sesji uczestniczy 15 
radnych, co stanowi quorum, przy którym Rada Powiatu może podejmować prawomocne uchwały. 

Przewodniczący stwierdził, że materiały sesyjne zostały radnym dostarczone w statutowym 
terminie. Przeczytał porządek obrad, a następnie zapytał, czy są do niego uwagi? 

Zmian do porządku obrad nie było. Wynik głosowania: 15- „za”, 0 –„przeciw”, 0 – 
„wstrzymujących się”. Imienne wyniki głosowania stanowią załącznik do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że porządek obrad został przyjęty. 
 
Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i przedstawienie porządku obrad. 
2. Zatwierdzenie protokołu z ostatniej sesji. 
3. Sprawozdanie Starosty z prac Zarządu w okresie międzysesyjnym. 
4. Interpelacje i zapytania radnych. 
5. Sprawozdanie z działalności w roku szkolnym 2018/2019 niepublicznych jednostek 

oświatowych. 
6. Podjęcie uchwał w sprawach: 

1) zmian w budżecie powiatu na rok 2019, 
2) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Nidzickiego na lata 2019-2039, 
3) zmiany uchwały Rady Powiatu w Nidzicy Nr XLVI/273/2018 z dnia 31 sierpnia 2018 r. w 

sprawie ustalenia regulaminu określającego wysokość stawek i szczegółowe warunki 
przyznawania nauczycielom dodatków: za wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego, za 
warunki pracy oraz wysokość i warunki wypłacania innych składników wynagrodzenia 
wynikających ze stosunku pracy, szczegółowy sposób obliczania wynagrodzenia za  godziny 
ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw, a także wysokość nauczycielskiego 
dodatku mieszkaniowego oraz szczegółowe zasady jego przyznawania i wypłacania, 

4) zasad udzielania i rozmiaru obniżek tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 
dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych nauczycielom, którym powierzono 
stanowisko kierownicze w publicznych placówkach oświatowych Powiatu Nidzickiego, 

5) określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli praktycznej 
nauki zawodu we wszystkich typach szkół i na kwalifikacyjnych kursach zawodowych, 

6) stwierdzenia zakończenia działalności dotychczasowego gimnazjum w Zespole Szkół 
Zawodowych i Ogólnokształcących w Nidzicy, 

7) zmiany uchwały Nr XII/84/2019 Rady Powiatu w Nidzicy z dnia 15 października 2019 r. 
w sprawie zwolnienia z obowiązku realizacji tygodniowego wymiaru godzin zajęć 
dydaktycznych, 

8) przyjęcia Programu współpracy Powiatu Nidzickiego z organizacjami pozarządowymi oraz 
podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o 
wolontariacie na 2020 rok, 



 

9) określenia zadań oraz zasad udzielania dofinansowania dla osób niepełnosprawnych w 
ramach rehabilitacji społecznej i zawodowej ze środków Państwowego Funduszu 
Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na rok 2019, 

10) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu Powiatu Nidzickiego, 
11) ustalenia wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie statków lub innych obiektów 

pływających w 2020 roku, 
12) ustalenia wynagrodzenia Starosty Nidzickiego, 
13) rozpatrzenia petycji Pana Konrada Łakomego. 

   7. Wnioski radnych i sprawy różne. 
   8. Zamknięcie sesji. 
 

Ad. 2. 
Uwag do protokołu z ostatniej sesji nie było. Wynik głosowania: 13- „za, 0 – „przeciw”, 0 – 

„wstrzymujących się”, przy czym 2 osoby nie brały udziału w głosowaniu. Imienne wyniki 
głosowania stanowią załącznik do niniejszego protokołu. 

 
Ad. 3. 
Starosta Marcin Paliński złożył sprawozdanie z międzysesyjnej działalności Zarządu 

Powiatu. Stanowi ono załącznik do niniejszego protokołu. 
p. Ewa Krzyżewska zapytała, czy w Szerokopasiu chodzi o kolejnego inwestora. 
Starosta Marcin Paliński odpowiedział, że firma interesuje się gruntami, dlatego Burmistrz 

przystąpił do opracowania projektu zagospodarowania. Najprawdopodobniej będzie to branża 
meblarska. 

p. Elżbieta Góralska zauważyła, że przetargi na wszystkie drogi wygrywa firma z Mławy. 
Zapytała, czy wpływają inne oferty. 

Starosta Marcin Paliński odpowiedział, że wpływają też inne. Najkorzystniejsza oferta 
wygrywa. Na każde zadanie jest po 4-5 ofert. Różnice w cenach są ogromne. 

p. Ryszard Kumelski poinformował, że miał sygnał od mieszkańców Łyny, że wykonawcy 
drogi pozostawili masę bałaganu, gruzu. Prosił, żeby w następnym tygodniu przejechać się tam i 
zobaczyć. 

p. Andrzej Bróździński stwierdził, że dyrektor się tym zajmie. 
Starosta Marcin Paliński dodał, że na wszystkie uwagi dotyczące inwestycji reagowano.  
p. Jacek Dłuski zaznaczył, że jest to plac budowy. Zadanie będzie skończone wiosną 

przyszłego roku. na uwagi będziemy reagować. 
p. Ryszard Kumelski zaznaczył, że wczoraj miał dwa telefony. 
Starosta Marcin Paliński zapewnił, że sprawdzimy, co tam się dzieje. 
  
Ad. 4. 
Interpelacji i zapytań radnych nie było. 
 
Ad. 5. 
Sprawozdanie z działalności Ośrodka Rehabilitacyjno- Edukacyjno- Wychowawczego w 

Nidzicy za rok 2018/2019 złożyła p. Małgorzata Chmielewska. Stanowi ono załącznik do 
niniejszego protokołu. 

Pytań i uwag nie było. 
 
Następnie sprawozdanie z działalności szkoły AWA-Mebel w Nidzicy złożył jej Dyrektor 

Edmund Smoliński. Stanowi ono załącznik do niniejszego protokołu. 
p. Andrzej Bróździński prosił o podanie, ilu uczniów przyszło do I klasy po gimnazjum, a 

ilu po szkole podstawowej. 
 



 

p. E. Smoliński odpowiedział, że po szkole podstawowej jest 7 osób (6 tapicerów 1 – stolarz), 
a po gimnazjum - 4 tapicerów. 

p. Andrzej Bróździński zapytał gdzie zdawane są egzaminy rzemieślnicze. 
p. E. Smoliński odpowiedział, że ten rocznik będzie już zdawał egzamin w OKE. 
p. Jacek Jankowski zaznaczył, że szkoła utrzymuje się z dotacji i środków  własnych. Prosił 

o podanie, w jakich proporcjach. 
p. E.Smoliński odpowiedział, że szkoły niepubliczne nie mają zwiększonej subwencji. 

Pozostała taka, jak w latach poprzednich. AWA-Mebel musiała zwiększyć zatrudnienie, siatkę 
godzin. 40% kosztów pokrywa AWA-Mebel.  

p. Joanna Szczepkowska zapytała, ilu jest mistrzów w firmie? 
p. E. Smoliński poinformował, że jest 6 tapicerów, 3- stolarzy, 1 – ślusarz, 2 - krawcowe. 
Więcej pytań do p. Smolińskiego nie było. 
 
Dalej sprawozdanie z działalności Warmińsko-Mazurskiego Zakładu Doskonalenia 

Zawodowego Olsztynie Centrum Edukacji w Nidzicy za rok 2018/2019 złożył Dyrektor Jacek 
Skwarski. Stanowi ono załącznik do niniejszego protokołu. 

p. Mateusz Budka zapytał o poziom zdawalności matur. 
p. J. Skwarski odpowiedział, że trzy osoby przystąpiły do egzaminu, dwie – zdały, a jedna 

będzie miała egzamin poprawkowy. 
p. Jacek Jankowski zapytał, w jakim stopniu dotacja zaspakaja potrzeby firmy, w procentach, 

w stosunku do całej szkoły. 
p. J.Skwarski stwierdził, że musi podzielić szkoły, ponieważ liceum dla dorosłych 

finansowane jest w wysokości 46 zł/osobę, a 140 zł dopłacają słuchacze. Natomiast pozostałe 
jednostki mieszczą się w subwencji. Dodał, że ZDZ mają potężne wsparcie ze strony projektów, 
dla techników i szkoły branżowej: ok. 1.300.000 zł w trzech projektach w bieżącym roku 
(dofinansowanie narzędzi, tablic multimedialnych itp.), a 420 000 zł w roku poprzednim (prawa 
jazdy, stypendia). Podkreślił, że z projektu Cyfrowa Polska korzystają również gminy. Te, które 
wzięły udział, otrzymały wsparcie, jakiego oczekiwały. 9.700.000 zł było na całe województwo. 
Mogą kupować laptopy po bardzo niskich cenach. 

p. Joanna Szczepkowska zapytała, ilu uczniów kształci się w zawodzie technik usług 
fryzjerskich i jak wyglądają ogólnie kursy. 

p. J.Skwarski odpowiedział, że mają do tego w pełni przygotowaną pracownię, bo wszystkie 
pracownie muszą być kontrolowane i odbierane przez Kuratorium. Musza spełniać wymogi 
podstawy programowej. Również kadra- fachowcy z tej dziedziny- weryfikowani są również przez 
Kuratorium. Zajęcia prowadzone są w dwóch małych grupach, po 6 i 12 osób w bieżącym roku.  

p. Joanna Szczepkowska stwierdziła, że fryzjerki do zatrudnienia są poszukiwane. 
p. J.Skwarski dodał, że jest to nadal zawód poszukiwany. Przeważa tu raczej 

samozatrudnienie. Praktycznie wszystkie zawody w ZDZ są oczekiwane. Należy kształcić pod 
lokalne potrzeby. Migracja, widomo, że będzie i część osób wyjeżdża.  

p. Mateusz Budka zapytał na jakim poziomie była frekwencja w technikum dziennym. 
p. J.Skwarski stwierdził, że trudno z marszu odpowiedzieć, ale dodał, że w granicach 90% 

musi występować. ZDZ korzysta z systemu Librus, który pokazuje obecność dzieci. Kontrolują ją 
rodzice. Generalnie nie ma problemu. Zaznaczył, że w branżowej szkole mocno naciskają na 
obecności pracodawcy. Swoje dodatkowe wsparcie uzależniają od obecności. Jeśli nie mają 
słuchacze odpowiedniej średniej, to nawet tracą pracę.  

p. Andrzej Bróździński zapytał ilu było absolwentów w liceum dla dorosłych. Wspomniał, 
że do matury przystąpiły trzy osoby, a zdały ją – dwie. 

p. J. Skwarski odpowiedział, że było 23 absolwentów. Dodał, że starają się, żeby uczniowie 
przystępowali do matury, ale nie mogą za ucznia złożyć deklaracji. Uczniowie boją się podejść do 
matury, mimo, że ich przekonują i przygotowują. Fachowcy z Kuratorium mówią, że to nie tylko 
nasz problem. Sądzi, że spośród nowych uczniów więcej złoży deklaracje. 



 

p. Andrzej Bróździński stwierdził, że to jest dla uczniów stracony czas, ponieważ skończyli 
liceum bez matury. Nie osiągnęli możliwości pójścia na studia. Następnie zauważył, że w szkole 
branżowej I stopnia 30 uczniów zgłosiło się do egzaminu. Zapytał, ilu uczniów go zdało. 

J. Skwarski odpowiedział, że ukończyło szkołę 30 uczniów, deklarację do egzaminu złożyło 
30, a nie przystąpiło 5.  

p. Andrzej Bróździński zapytał, czy uczniowie zdają egzamin przy Izbie Rzemieślniczej. 
p. J. Skwarski odpowiedział, że przed Okręgową Komisją. 
p. Andrzej Bróździński zapytał o ilość uczniów w I klasach z wyszczególnieniem zawodów 

w technikum. 
p. J. Skwarski odpowiedział, że zajęcia ogólnokształcące są prowadzone razem, natomiast 

przedmioty zawodowe - oddzielnie. W tej chwili nie pamięta ilości uczniów, ale wskazał, że co 
miesiąc oddawane są sprawozdania z ilości uczniów. 

p. Dariusz Szypulski  nie zgodził się ze stwierdzeniem Przewodniczącego, że jeśli ktoś 
skończył technikum bez matury to jest to stracony czas.  

p. Andrzej Bróździński poprawił, że chodziło o liceum. 
p. Dariusz Szypulski  zauważył, że liceum również. Wystrzegałby się tego typu sformułowań. 
p. Andrzej Bróździński stwierdził, że rozpoczęcie czegoś bez matury jest dla niego bez sensu.  
p. J. Skwarski doda, że część osób przychodzi do ZDZ z innej szkoły. Nie mogą odmówić 

im  przyjęcia.  
p. Lech Brzozowski zapytał, czym kieruje się p. Skwarski otwierając kierunki, które 

funkcjonują w szkole publicznej. Doskonale wie, jakie mamy kierunki. 
p. J. Skwarski odpowiedział, że współpracując z pracodawcami ma informację zwrotną, 

jakich pracowników potrzebują. Oferta jest uzupełniająca. Stwierdził, że nie tworzy ZDZ takich 
samych kierunków, jakie są w szkole. 

p. Lech Brzozowski zapytał, czy nie prowadzą kierunków: elektryka, fryzjera, logistyka. 
p. J. Skwarski odpowiedział, że pierwsi weszli w logistyka, czy informatyka.  
Więcej pytań do p. J. Skwarskiego nie było. 
 
Ad. 6.1) 
p. Renata Mróz przedstawiła projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie zmian w budżecie 

powiatu na rok 2019.  
Uwag i pytań nie było. 
Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie zmian                        

w budżecie powiatu na rok 2019. Wynik głosowania: 15 - „za”, 0 – „przeciw”, 0 – „wstrzymujących 
się”. Imienne wyniki głosowania stanowią załącznik do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała Nr XIII/86/2019 w sprawie zmian w 
budżecie powiatu na rok 2019 została podjęta. Stanowi ona załącznik do niniejszego protokołu. 

 
Ad. 6.2) 
p. Renata Mróz przeczytała projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie zmian w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej Powiatu Nidzickiego na lata 2019-2039.  
Uwag i pytań nie było. 
Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie zmian w 

Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Nidzickiego na lata 2019-2039. Wynik głosowania: 15 
- „za”, 0 – „przeciw”, 0 – „wstrzymujących się”. Imienne wyniki głosowania stanowią załącznik do 
niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała Nr XIII/87/2019 w sprawie zmian w 
Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Nidzickiego na lata 2019-2039 została podjęta. 
Stanowi ona załącznik do niniejszego protokołu. 

 
 



 

Ad. 6.3) 
p. Sławomir Knapiński omówił projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany uchwały 

Rady Powiatu w Nidzicy Nr XLVI/273/2018 z dnia 31 sierpnia 2018 r. w sprawie ustalenia 
regulaminu określającego wysokość stawek i szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom 
dodatków: za wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego, za warunki pracy oraz wysokość i warunki 
wypłacania innych składników wynagrodzenia wynikających ze stosunku pracy, szczegółowy 
sposób obliczania wynagrodzenia za  godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw, a 
także wysokość nauczycielskiego dodatku mieszkaniowego oraz szczegółowe zasady jego 
przyznawania i wypłacania. 

Uwag i pytań nie było.  
Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie zmiany 

uchwały Rady Powiatu w Nidzicy Nr XLVI/273/2018 z dnia 31 sierpnia 2018 r. w sprawie 
ustalenia regulaminu określającego wysokość stawek i szczegółowe warunki przyznawania 
nauczycielom dodatków: za wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego, za warunki pracy oraz 
wysokość i warunki wypłacania innych składników wynagrodzenia wynikających ze stosunku pracy, 
szczegółowy sposób obliczania wynagrodzenia za  godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych 
zastępstw, a także wysokość nauczycielskiego dodatku mieszkaniowego oraz szczegółowe zasady 
jego przyznawania i wypłacania. Wynik głosowania: 14 - „za”, 0 – „przeciw”, 0 – „wstrzymujących 
się”. 1 osoba nie brała udziału w głosowaniu. Imienne wyniki głosowania stanowią załącznik do 
niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała Nr XIII/88/2019 w sprawie zmiany 
uchwały Rady Powiatu w Nidzicy Nr XLVI/273/2018 z dnia 31 sierpnia 2018 r. w sprawie 
ustalenia regulaminu określającego wysokość stawek i szczegółowe warunki 
przyznawania nauczycielom dodatków: za wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego, za 
warunki pracy oraz wysokość i warunki wypłacania innych składników wynagrodzenia 
wynikających ze stosunku pracy, szczegółowy sposób obliczania wynagrodzenia za  
godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw, a także wysokość 
nauczycielskiego dodatku mieszkaniowego oraz szczegółowe zasady jego przyznawania i 
wypłacania została podjęta. Stanowi ona załącznik do niniejszego protokołu. 

 
Ad. 6.4) 
p. Sławomir Knapiński omówił projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie zasad udzielania i 

rozmiaru obniżek tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dydaktycznych, 
wychowawczych i opiekuńczych nauczycielom, którym powierzono stanowisko kierownicze w 
publicznych placówkach oświatowych Powiatu Nidzickiego.  

Uwag i pytań nie było. 
Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie zasad 

udzielania i rozmiaru obniżek tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 
dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych nauczycielom, którym powierzono stanowisko 
kierownicze w publicznych placówkach oświatowych Powiatu Nidzickiego. Wynik głosowania: 15 
- „za”, 0 – „przeciw”, 0 – „wstrzymujących się”. Imienne wyniki głosowania stanowią załącznik do 
niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała Nr XIII/89/2019 w sprawie zasad 
udzielania i rozmiaru obniżek tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 
dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych nauczycielom, którym powierzono 
stanowisko kierownicze w publicznych placówkach oświatowych Powiatu Nidzickiego 
została podjęta. Stanowi ona załącznik do niniejszego protokołu. 

 
 
 
 



 

Ad. 6.5) 
p. Sławomir Knapiński omówił projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie określenia 

tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli praktycznej nauki zawodu we 
wszystkich typach szkół i na kwalifikacyjnych kursach zawodowych. 

Uwag i pytań nie było. 
Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie określenia 

tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli praktycznej nauki zawodu we 
wszystkich typach szkół i na kwalifikacyjnych kursach zawodowych. Wynik głosowania: 15 - „za”, 
0 – „przeciw”, 0 – „wstrzymujących się”. Imienne wyniki głosowania stanowią załącznik do 
niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała Nr XIII/90/2019 w sprawie określenia 
tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli praktycznej nauki 
zawodu we wszystkich typach szkół i na kwalifikacyjnych kursach zawodowych została 
podjęta. Stanowi ona załącznik do niniejszego protokołu. 

 
Ad. 6.6) 
p. Sławomir Knapiński omówił projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie stwierdzenia 

zakończenia działalności dotychczasowego gimnazjum w Zespole Szkół Zawodowych i 
Ogólnokształcących w Nidzicy. 

Uwag i pytań nie było. 
Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie stwierdzenia 

zakończenia działalności dotychczasowego gimnazjum w Zespole Szkół Zawodowych i 
Ogólnokształcących w Nidzicy. Wynik głosowania: 15 - „za”, 0 – „przeciw”, 0 – „wstrzymujących 
się”. Imienne wyniki głosowania stanowią załącznik do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała Nr XIII/91/2019 w sprawie 
stwierdzenia zakończenia działalności dotychczasowego gimnazjum w Zespole Szkół 
Zawodowych i Ogólnokształcących w Nidzicy została podjęta. Stanowi ona załącznik do 
niniejszego protokołu. 

 
Ad. 6.7) 
p. Sławomir Knapiński omówił projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany uchwały 

Nr XII/84/2019 Rady Powiatu w Nidzicy z dnia 15 października 2019 r. w sprawie zwolnienia z 
obowiązku realizacji tygodniowego wymiaru godzin zajęć dydaktycznych. 

p. Edward Ośko doda, że zaszła tu dosyć nietypowa sytuacja, bo taka jednostkowa uchwała, 
dotycząca jednej osoby nie jest aktem prawa miejscowego. Są orzeczenia wielu Wojewodów, które 
ten pogląd podzielają, ale uchwała zostaje zmieniona. 

Pytań i uwag nie było. 
Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie zmiany 

uchwały Nr XII/84/2019 Rady Powiatu w Nidzicy z dnia 15 października 2019 r. w sprawie 
zwolnienia z obowiązku realizacji tygodniowego wymiaru godzin zajęć dydaktycznych. Wynik 
głosowania: 15 - „za”, 0 – „przeciw”, 0 – „wstrzymujących się”. Imienne wyniki głosowania 
stanowią załącznik do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała Nr XIII/92/2019 w sprawie zmiany 
uchwały Nr XII/84/2019 Rady Powiatu w Nidzicy z dnia 15 października 2019 r. w sprawie 
zwolnienia z obowiązku realizacji tygodniowego wymiaru godzin zajęć dydaktycznych 
została podjęta. Stanowi ona załącznik do niniejszego protokołu. 

 
Ad. 6.8) 
p. Sławomir Knapiński omówił projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia Programu 

współpracy Powiatu Nidzickiego z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi 
w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2020 rok. 



 

Uwag i pytań nie było. 
Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie przyjęcia 

Programu współpracy Powiatu Nidzickiego z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami 
wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2020 
rok. Wynik głosowania: 14 - „za”, 0 – „przeciw”, 0 – „wstrzymujących się”. 1 osoba nie brała 
udziału w głosowaniu. Imienne wyniki głosowania stanowią załącznik do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała Nr XIII/93/2019 w sprawie przyjęcia 
Programu współpracy Powiatu Nidzickiego z organizacjami pozarządowymi oraz 
podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o 
wolontariacie na 2020 rok została podjęta. Stanowi ona załącznik do niniejszego protokołu. 

 
Ad. 6.9) 
p. Anna Kalinowska omówiła projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie określenia zadań 

oraz zasad udzielania dofinansowania dla osób niepełnosprawnych w ramach rehabilitacji 
społecznej i zawodowej ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 
Niepełnosprawnych na rok 2019. 

Uwag i pytań nie było. 
Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie określenia 

zadań oraz zasad udzielania dofinansowania dla osób niepełnosprawnych w ramach rehabilitacji 
społecznej i zawodowej ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 
Niepełnosprawnych na rok 2019. Wynik głosowania: 15 - „za”, 0 – „przeciw”, 0 – „wstrzymujących 
się”. Imienne wyniki głosowania stanowią załącznik do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała Nr XIII/94/2019 w sprawie określenia 
zadań oraz zasad udzielania dofinansowania dla osób niepełnosprawnych w ramach 
rehabilitacji społecznej i zawodowej ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji 
Osób Niepełnosprawnych na rok 2019 została podjęta. Stanowi ona załącznik do niniejszego 
protokołu. 

 
Ad. 6.10) 
p. Elżbieta Bieniek przeczytała projekt uchwały Rady Powiatu zmieniający uchwałę w 

sprawie uchwalenia Statutu Powiatu Nidzickiego warz z uzasadnieniem.  
Zaznaczyła, że komisje nie wniosły uwag do projektu i poprosiła o podjęcie uchwały. 
Uwag i pytań nie było. 
Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały zmieniającej uchwałę w 

sprawie uchwalenia Statutu Powiatu Nidzickiego. Wynik głosowania: 15 - „za”, 0 – „przeciw”, 0 – 
„wstrzymujących się”. Imienne wyniki głosowania stanowią załącznik do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała Nr XIII/95/2019 zmieniająca uchwałę 
w sprawie uchwalenia Statutu Powiatu Nidzickiego została podjęta. Stanowi ona załącznik 
do niniejszego protokołu. 

 
Ad. 6.11)  
p. Agnieszka Szczepkowska omówiła projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie ustalenia 

wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie statków lub innych obiektów pływających w 2020 
roku. 

Uwag i pytań nie było. 
Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie ustalenia 

wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie statków lub innych obiektów pływających w 2020 
roku. Wynik głosowania: 15 - „za”, 0 – „przeciw”, 0 – „wstrzymujących się”. Imienne wyniki 
głosowania stanowią załącznik do niniejszego protokołu. 



 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała Nr XIII/96/2019 w sprawie ustalenia 
wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie statków lub innych obiektów pływających 
w 2020 roku została podjęta. Stanowi ona załącznik do niniejszego protokołu. 

 
Ad. 6.12) 
p. Elżbieta Bieniek przeczytała projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie ustalenia 

wynagrodzenia Starosty Nidzickiego. Dodała, że na wniosek obu komisji przygotowany został 
projekt uchwały ustalający wynagrodzenie w maksymalnej wysokości. 

Uwag i pytań nie było. 
Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie ustalenia 

wynagrodzenia Starosty Nidzickiego. Wynik głosowania: 15 - „za”, 0 – „przeciw”, 0 – 
„wstrzymujących się”. Imienne wyniki głosowania stanowią załącznik do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała Nr XIII/97/2019 w sprawie ustalenia 
wynagrodzenia Starosty Nidzickiego została podjęta. Stanowi ona załącznik do niniejszego 
protokołu. 

 
Ad. 6.13) 
p. Grzegorz Mróz – Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji omówił projekt 

uchwały Rady Powiatu w sprawie rozpatrzenia petycji Pana Konrada Łakomego. Petycję uznano 
za bezzasadną. 

Uwag i pytań nie było. 
Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie rozpatrzenia 

petycji Pana Konrada Łakomego. Wynik głosowania: 14 - „za”, 0 – „przeciw”, 0 – „wstrzymujących 
się”. 1 osoba nie brała udziału w głosowaniu. Imienne wyniki głosowania stanowią załącznik do 
niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała Nr XIII/98/2019 w sprawie 
rozpatrzenia petycji Pana Konrada Łakomego została podjęta. Stanowi ona załącznik do 
niniejszego protokołu. 

 
Ad. 7. 
p. Paweł Bukowski wyraził prośbę o zamieszczenie do publicznej wiadomości informacji o 

sposobie postępowania z padłymi zwierzętami. Na terenie miasta mieszkańcy mają w takich 
przypadkach kłopot. 

p. Mateusz Budka poinformował, że tereny wiejskie – sołtysi otrzymują takie informacje. Na 
terenie wiejskim jest to znane. W mieście natomiast nie ma i warto rozpowszechnić taką informację. 

 
p. Dariusz Szypulski  powrócił do swojego pytania/interpelacji dotyczącej braku możliwości 

pozyskania 1,5 mln zł przez ZOZ z powodu niedopełnienia procedury przy zmianie planu 
zagospodarowania przez Burmistrza. W odpowiedzi zawarta została informacja, że protest został 
odrzucony i zamierza się zarząd zwrócić do WSA w tej sprawie. 

Starosta Marcin Paliński odpowiedział, że odpowiedź przesłana będzie radnemu na piśmie. 
 
p. Dariusz Szypulski zauważył, że dyskutowano dziś na temat oświaty. Wspomniał, że na 

początku roku odbyło się spotkanie komisji oświaty rady powiatu i rady miejskiej i miało się odbyć 
kolejne, żeby ustalić, jak zintensyfikować działania, żeby pozyskiwać młodzież. Przewodniczący 
Komisji mówił, że się takie spotkanie odbędzie, ale już pół roku minęło. 

p. Ryszard Kumelski odpowiedział, że na spotkaniu tym mówiono o wszystkim i o niczym. 
Zbiera i analizuje materiały. Zaznaczył, że potkanie w tym temacie będzie. Uważa, że miesiąc w tę, 
czy w tę nie czyni różnicy. Uważa, że trzeba mieć materiały, żeby się dobrze przygotować do 
rozmów. Ze względu na sprawy organizacyjne, pewne materiały otrzymał, a na inne - czeka. Od 



 

Pani Skarbnik też otrzymał dane. Spotkanie się odbędzie, ale może już nie w tym roku 
kalendarzowym. 

 
p. Dariusz Szypulski  zaznaczył, że zaczął się sezon grzewczy i jest problem ze smogiem. 

Poziomy substancji w powietrzu się zmieniły. Zapytał, czy można by na stronie Starostwa 
podlinkować takie badania powietrza w Nidzicy. Uważa, że taka informacja może być dla 
mieszkańców istotna.  

 
Starosta Marcin Paliński odniósł się do spraw podnoszonych przez p. Szypulskiego. 

Powtórzył, że odpowiedź dotyczącą wcześniejszej interpelacji prześlemy na piśmie. Natomiast 
informacje dotyczące smogu – będą umieszczane na stronie Starostwa. Następnie podziękował 
radnym za jednomyślne podejmowanie uchwał. Niezręcznie mu mówić o swoim wynagrodzeniu, 
więc tylko podziękował za podjęcie uchwały. 

 
Ad. 8. 
Wobec wyczerpania porządku, Przewodniczący Rady o godzinie 15:10 zamknął XIII sesję 

Rady Powiatu w Nidzicy. 
 
Na tym protokół zakończono. 
 
Protokołowała: Przewodniczący Rady  
Inspektor /-/ mgr inż. Andrzej Bróździński 
/-/ Małgorzata Jarka 
 
 
 
 


